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Rabasovka 3/23 
 

 
 

 

 

Knihovnické klání  

                                           
          

    Dvě březnová středeční dopoledne proběhla 

v Bungru zajímavá klání.  Knihovna Václava Štecha 

ve Slaném totiž uspořádala první ročník soutěže, 

která se zaměřuje na literární a čtenářské znalosti a 

dovednosti, ale i na povědomí žáků o městě, ve 

němž žijí, popřípadě chodí do školy. Soutěž nazvaná 

„Knihovnické klání“ je určena pro žáky pátých a 

osmých ročníků. V naší škole se tedy mezi sebou 

utkaly třídy 5.A, 5.B a 5.C, další týden potom 8. A, 

8.B a 8.C. Třída, která uspěla ve školním kole, 

postupovala do kola městského, kde proběhl 

souboj mezi třemi slánskými základními školami.  

Z pátých tříd ve školním kole zvítězila třída 5.A. Její 

zástupci se pak zúčastnili městského kola ve 

slánském kině za účasti pana místostarosty Radka 

Vondráčka a samozřejmě všech paní knihovnic 

pod vedením paní vedoucí Zoji Kučerové.  Páťáci, 

které přišel podpořit i zbytek jejich třídy, se umístili 

na krásném druhém místě. 

 
 
 

 
Co v tomto čísle naleznete : 
• Knihovnické klání 
•  Ukliďme svět 2023 
• Ukliďme svět ve 3. D 
• Okresní kolo v anglickém jazyce 
• Jazykově poznávací zájezd do 

Velké Británie 
• Muzikál O Šípkovém 

království 
• Recitační soutěž žáků 1. 

stupně 
• Den Downova syndromu 
• Futsal III. Kategorie 
• Okresní kolo OVOV 
• Matematický klokan 

 

A co nás čeká v příštím 

čísle : 
• Zápis do 1. tříd 
• Tonda obal na cestách 
• Velikonoce v DPS 
• Testování ČŠI 
• Den Země 
• Divadlo – Malý princ 

 

Redakční rada : 
•  Ing. Vladislav Korf 

•  Mgr. Naďa Drudíková 

•  Ing. Anna Vaníčková 

prijmeni@3zsslany.cz
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          V souboji osmých tříd nakonec po lítém boji zvítězily holky z 8.C. Měly 

tedy naši školu reprezentovat v městském kole. S ním bohužel kolidoval termín 

poznávacího zájezdu osmáků do Anglie, takže se soutěže nakonec zúčastnili 

náhradníci vybraní ze všech 8. tříd. Toto kolo se konalo 29. března 

v městském kině za účasti pana starosty Martina Hrabánka. A přestože 

vybraní osmáci původně s účastí vůbec nepočítali, v souboji s oběma 

ostatními základními školami zvítězili.  

         Gratulujeme Matěji Horovi, Tomáši Zimovi a Albertu Grzonkovi z  5. A a 

osmákům   Kateřině Bártové, Zuzaně Fišerové a Martinu Škrlíkovi ke skvělému 

výkonu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

Mgr. Anna Hřebečková 

 

 

Ukliďme svět 2023  

        Žáci naší školy se zapojují do celé řady prospěšných činností.  Mezi ně 

patří i pravidelný úklid okolí školy, blízkého atletického stadionu, nedalekého 

sídliště nebo slánského rybníka. Vše probíhá pod patronací celorepublikové 

akce Ukliďme Česko nebo právě, jako tomu bylo letos na jaře v rámci 
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celostátní akce Ukliďme svět. (Hlavní úklidový den byl stanoven na sobotu 

25.3.)  

          Letos již podruhé jsme udělali dobrý skutek a ulevili přírodě 

od nežádoucího odpadu. Zapojilo se celkem 14 tříd 1. a 2. stupně se svými 

učiteli a asistenty, což je více než polovina naší školy. Za to jsme velmi 

rádi...Ač to neradi přiznáváme, tak odpadky v okolí školy pocházejí většinou 

od našich žáků. Proto považujeme za správné vést je k péči o své okolí 

a uvědomění si, kam vlastně odpadky patří.  

          Všem účastníků akce děkujeme za účast!!!  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 

 
          Ing. Gabriela Cimrmanová 
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Ukliďme svět v podání 3. D 

            Ano. Opět. Je to divné, ale stále je to třeba. Nevážíme si toho, co je 

kolem nás. A tak jsme vyrazili na úklid vybaveni rukavicemi a pytli. Zamířili 

jsme na sídliště v Mírové ulici. Vypadalo to, že to bude bezpracná procházka 

za příjemného jarního počasí. A pak to přišlo. Během chvilky jsme naplnili dva 

pytle. Co s nimi? Na nošení byly pěkně těžké. Pod dohledem paní učitelky je 

tři žáci odnesli ke kontejnerům, ostatní ve spolupráci s paní asistentkou ještě 

pilně pracovali. A náhle byly dva další pytle plné. A dvě pneumatiky čekaly 

s nimi na odnos.   

 

         Ono se to nezdá, ale existují zákoutí, která se k ukládání odpadu přímo 

„hodí“. ☹  

Mgr. Naďa Drudíková, J. Šofrová a žáci 3. D 

 

  

 

Můj zážitek na okresním kole           

olympiády v AJ   

     Hned, co jsme se dostali na patro, kde se 

olympiáda děla, evidentně nebyl čas ztrácet čas. 

Musím obdivovat jejich organizaci, nevšimla jsem si 

na chodbě jediné osoby, která nevěděla kam jít.   
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Zapsala jsem se, a pán, který seděl za stolem,  mi ukázal, kam jít.   

     Jako první byla psací část, která byla rozdělena na tři sekce: poslech, 

gramatika a slovní zásoba. Nejvíce mi dala zabrat asi poslechová část. Ne, 

že bych nerozuměla, ale bylo tam pár otázek, které by mohly mít klidně více 

správných odpovědí, a nebyla jsem si u toho moc jistá. Zbytek psané části 

byl poměrně jednoduchý. Samozřejmě bylo pár věcí, se kterými jsem si 

nebyla na 100% jistá, ale nenechala jsem se rozhodit.   

         Bohužel jsem byla 27. v pořadí z 28, a můj čas na mluvící část byl až 

kolem poledne. To mi celkem přidalo na nervozitě, protože můj plán byl 

nepřemýšlet nad tím, a prostě to mít za sebou co nejrychleji jak jsem mohla. 

Teď jsem ale musela čekat zhruba dvě hodiny na chodbě jen s malým 

počtem laviček. Můj mozek začínal dost panikařit, a i když jsem si opakovala 

„To bude dobrý, to bude dobrý“, tak se mu to moc nechtělo věřit.   

         Postupně ale začali mizet lidé z chodeb, a s nimi i moje myšlenky nad 

vlastním neúspěchem. A když už jsem stála před dveřmi učebny, tak jsem 

začala přemýšlet, čeho jsem se vůbec tak bála. Dva týdny neustálého stresu 

nad něčím, co mi zabere tak pět minut, a ani na tom vlastně tolik nezáleží.   

          Když už jsem se konečně dostala do té místnosti, kde měla být ta natolik 

stresující mluvící část, začala jsem se cítit poměrně uvolněně. Však to ani 

nebylo tak složité. Jediné, co jsem musela udělat, bylo představit se a popsat 

dva obrázky. Nic složitého. Snažila jsem se používat co nejvíce “velkých“ 

nebo “složitých“ slov, abych vypadala co nejvzdělaněji, a když se dívám 

zpátky, tak si musím připustit, že to dost pravděpodobně zafungovalo.   

            Potom jsme museli čekat další hodinu na autobus. Teď, když už jsem to 

měla za sebou, cesta byla mnohem příjemnější. Už jsem se nemusela ničeho 

bát, a už jsem se nemusela z ničeho stresovat. Byla jsem to jenom já a tento 

trošku předběžný pocit úspěchu.   
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     A i když jsem o polovinu bodu skončila až na druhém místě, tak se cítím na 

sebe sama pyšná. Přišla jsem tam, a dala jsem do toho všechno, co jsem 

měla. A i když jsem si domů nepřinesla diplom za první místo, budu s sebou 

alespoň dalších pár měsíců nést tuto zkušenost, což je něco mnohem 

cennějšího. A kdo ví, třeba si příští rok povedu ještě lépe.   

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
         Ema Fivébrová, 8.C  

 

 
 

Jazykově poznávací zájezd do Velké Británie 

          V dnech 26. 3. až 1. 4. se 55 žáků II. stupně 

zúčastnilo jazykově poznávacího zájezdu do 

přímořského města Hastings na jižním pobřeží Velké 

Británie (hrabství Sussex). 

          Po dlouhé cestě přes Německo, Belgii a Francii a trajektem přes 

kanál La Manche dorazili nakonec do cíle cesty. Všichni účastníci zájezdu 

byli ubytování v anglických rodinách.  

          Součástí zájezdu byla pravidelná dopolední výuka anglického jazyka 

v jazykové škole se zkušenými lektorkami. Po obědě vyrážely děti 

autobusem na výlety do blízkého okolí a měly možnost se seznámit 

s kulturními a přírodními pamětihodnostmi jako např. zříceniny hradu 
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Hastings, jeskyně pašeráků Smuggler Caves, Battle Abbey, Ray, útesy 

Seven sisters, město Brighton se svým podmořským světem Sea Life Center. 

Poslední den pobytu byl tradičně věnován prohlídce Londýna. I přes 

nepřízeň počasí měli účastníci zájezdu možnost zhlédnout na vlastní oči 

např. London Eye, Big Ben, Westminsterský palác, Trafalgarské náměstí, 

Buckinghamský palác, Tower Bridge, mrakodrapy londýnské City a mnoho 

dalších míst.  

            Po dlouhé a náročné zpáteční cestě všichni v pořádku dorazili zpět 

do Slaného.  A přivezli si neocenitelné zkušenosti ze svého prvního 

samostatného  pobytu v cizojazyčném prostředí.  
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Ing. Vladislav Korf 

 

 

Muzikál O šípkovém království  

             Ve středu 29. 3. 2023 se konala ve slánském divadle premiéra 

dětského muzikálu „O šípkovém království“. Ze 3.ZŠ Slaný si v muzikálu 

zahrálo i několik dětí ze školního pěveckého sboru „Světlušky“ pod vedením 

paní učitelky Lenky Hamplové a Naděždy Drudíkové  a další žáci z I. a II. 

stupně. V sólových rolích si zazpívala bývalá žákyně naší školy Tereza 

Bláhová v roli Čarodějnice, Andrea Sachlová v roli Růženky a Tereza 

Rozenská v roli sudičky Celestýny. Světlušky a další děti z I. stupně 

vystupovaly jako skřítci, žáci z II. stupně představovali šlechtu. Hudbu složil 

pan učitel Daniel Klán ze ZUŠ Slaný, libreto napsala paní Lada Stará. Sólisty 
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měl na starosti také pan učitel Daniel Klán, sbory vedla paní učitelka 

Štěpánka Taišlová. Kromě tanečního oboru, pod vedením paní Kateřiny 

Klánové, se také zapojili žáci z výtvarného oboru ZUŠ, pod vedením paní 

Vlasty Jonášové. Divadlo během jednoho dne, ve kterém se odehrály čtyři 

představení, navštívilo více jak 1200 diváků. Pro velký úspěch a zájem se 

můžeme těšit na jeho reprízu na podzim 2023.  

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Štěpánka Taišlová  

 

Recitační soutěž žáků 1. stupně:  

0. kategorie:  

1.místo - Nikol Vaňková  

2. místo - Marek Žádník  

3. místo - Jan Rudle  
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1.kategorie:  

1.místo - Sofie Kolenčíková  

2.místo - Kateřina Kopecká  

3. místo - Karolína Skůrová, Anna Holovlaská a Dominika Vacovská  

2.kategorie:  

1.místo - Miroslav Brouček  

2.místo - Barbora Kocábová  

3.místo - Julie Červenková a Nikol Hrubá  

Mgr. Soňa Hamzová 

 

 

21. března - Světový den Downova syndromu  

 

Říká se mu také Ponožkový den,  den zaměřený na 

lidi s Downovým syndromem. Symbolickým nazutím 

dvou rozdílných ponožek je možné vyjádřit podporu 

lidem s touto diagnózou. Lidé s Downovým 

syndromem mají o jeden 21. chromozom navíc, 

takže jsou tři. A ponožky patami k sobě to 

připomínají.  

Downův syndrom je genetická porucha. Obvykle je 

spojena s opožděným tělesným růstem, lehkým až 

středně těžkým mentálním postižením a charakteristickými rysy obličeje. 

Některé děti s Downovým syndromem se vzdělávají v běžných školních 

třídách.   

          A my ve třetích třídách jsme se domluvili a 21.března jsme přišli 

s každou ponožkou jinou. Podívejte se. (Máme krásné ponožky.     )  

            

 

 

https://cs.wikipedia.org/wiki/Genetick%C3%A1_choroba
https://cs.wikipedia.org/wiki/Ment%C3%A1ln%C3%AD_retardace
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                                                                                                    Mgr. Naďa Drudíková 

 

 

Futsal III. kategorie – „O pohár Ostrova“  
 

Ve středu 8. března se pořádal futsalový turnaj žáků 6. a 7. tříd 

s názvem „O pohár Ostrova“. Tento turnaj patří do série „Slánské 1000“. 

Naše reprezentace vstupovala do tohoto turnaje se sedmi vítězstvími 

z doposud sedmi soutěží. Úkol to tedy nebyl vůbec jednoduchý, jelikož se 

na turnaj sjelo 8 základních škol ze Slaného a okolí, a mezi nimi i fotbalová 

škola Velvary a jiní silní soupeři.   

Do turnaje jsme vstoupili výborně! Po vítězstvích nad slánským 

gymnáziem, Zvoleněvsí a Brandýskem jsme postupovali do dalších bojů 

z prvního místa se skóre 8:1. V semifinále na nás čekal silný soupeř z Velvar. 

Zápas byl vyrovnaný a čekalo se, jaký tým udělá první chybu. Bohužel to 

byl náš tým a díky tomu soupeř vstřelil na konci zápasu branku! Stav se 

nezměnil, a tak jsme prohráli 1:0 a brána do finále se nám uzavřela. Čekali 

jsme tedy na soupeře, se kterým se utkáme o 3. místo. Nakonec nám druhý 

semifinálový zápas přisoudil soupeře ze slánské „Komendy.“ Již od začátku 

byl zápas velice bojovný a s velkým počtem faulů. Bohužel jsme si štěstí 

vybrali v zápasech ve skupině a v boji o 3. místo se přiklonilo na stranu 

soupeře. Po dvou vstřelených brankách náš výběr prohrál 2:0 a odvezl si 

z turnaje tzv. brambory, tedy 4. místo.  
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V celkovém hodnocení „Slánské 1000“ nám zůstává stále první místo 

a už žádný ze soupeřů nám první místo nevezme. Čekají nás ještě 2 

soutěže, plavecko-běžecký pohár a atletická olympiáda. Pokud jednu 

z těchto soutěží vyhrajeme, získáme ze „Slánské 1000“ plný počet bodů, 

což se zatím v 30leté historii soutěže naší škole nepodařilo. Držíme palce do 

dalších bojů!  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Radek Hykeš 

 

Okresní kolo Odznaku všestrannosti olympijských vítězů  

V úterý 28.3. se na kladenském Sletišti konalo okresní kolo prestižního 

závodu OVOV. Závod se skládal z pěti disciplín: trojskok („troj-žabák“), hod 

medicinbalem (2 kg) obouruč vzad, švihadlo 2 minuty (4 způsoby skákání) a 

2 minuty kliků. Nakonec proběhl výběr ze dvou disciplín, a to běh na 1 000 m 

a 2 minuty dribling. Výprava reprezentantů 3. ZŠ byla velice početná, jelikož 

na závod odjelo 20 všestranných sportovců. Okresního kola se zúčastnilo 8 

škol.   
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Od první disciplíny jsme se drželi na předních příčkách, jak družstvo, tak 

i jednotlivci a do poslední chvíle jsme bojovali o přímý postup do krajského 

finále. Tam postupovaly 2 školy na prvních místech. Bohužel z toho nakonec 

bylo „až“ třetí místo a na postup na body si do krajského kola ještě 

počkáme. Nicméně situace vypadá velice slibně a věříme, že na krajském 

kole nebudeme chybět. Krajské kolo nás totiž čeká 2.5. na domácím 

stadionu ve Slaném.  

Jednotlivcům se vedlo lépe. Přímé postupy si vybojovalo hned 7 z nich, 

a to: Tadeáš Brejcha (1. místo), Ondra Rigoci (1. místo), Jakub Brejcha (1. 

místo), Kateřina Hermannová (3. místo), Nikola Mervartová (2. místo), Nely 

Jabůrková (1. místo) a Karin Rezlerová (2. místo).   

Další postupy nám utekly o pár bodů: Jakub Čížek (5. místo), Matyáš 

Korbel (8. místo), Jakub Angr (4. místo), Bára Jaňourová (4. místo), Adéla 

Bajzová (5. místo), Sára Urbanová (7.místo), Ema Rigoci (8. místo), Eliška 

Ráczová (4. místo), Sára Tuháčková (8. místo), Aneta Roháčová (9. místo).   

Za příkladnou reprezentaci školy děkuji těmto žákům a žákyním: Sára 

Urbanová, Nikola Mervartová, Ema Rigoci, Kateřina Hermannová, Jakub 

Angr, Tadeáš Brejcha, Matyáš Korbel, Onřej Rigoci, Veronika Dragounová, 

Eliška Ráczová, Sára Tuháčková, Adéla Bajzová, Jakub Čížek, Barbora 

Jaňourová, Matěj Melen, Jakub Brejcha, Aneta Roháčová, Nely Jabůrková, 

Karin Rezlerová, Nela Náprstková.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Radek Hykeš 
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Soutěž Matematický klokan 2023 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Vladislav Korf 

 

 


